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Forespørgsel	vedrørende	normeringerne	og	økonomien	herom	i	
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Baggrund   
Af Socialdemokratiets 10-dagesforespørgsel vedr. normeringer fremgår det 
således:  
 
”Der	vil	formentlig	være	en	tendens	til,	at	universitetsbyer	fokuserer	mere	på	
udviklingen	af	den	pædagogiske	praksis	og	har	flere	centrale	initiativer	end	
andre	kommuner.	Udgifter	hertil	vil	oftest	være	forankret	centralt	og	primært	
vedrøre	medarbejdergrupper,	der	ikke	tæller	som	pædagogisk	personale.	
Udgifter	vil	således	indgå	i	udgiften	pr.	0‐5‐årig,	men	personaleforbruget	vil	
ikke	indgå	i	normeringsopgørelsen” 
 
Dette leder os til at stille følgende spørgsmål: 
 
 

- Hvor mange penge på centraladministration bruger MBU 
sammenlignet med de seks største byer i Danmark? 

 
- Hvad er gennemsnittet for forbruget på centraladministration 

blandt børn- og ungeforvaltninger i Danmark? 
 

- Hvordan placerer MBU sig ift. landsgennemsnittet? 
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